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В статье изучается вопрос деятельности профсоюзов в полиции на современном этапе. Рассматриваются возможно-

сти, предоставляемые сотрудникам профсоюзами, оценивается их влияние на повышение эффективности деятельности 

подразделений, минимизацию нарушений дисциплины и законности. Вместе с тем приводятся имеющиеся на данный 

момент препятствия в их деятельности, проблемы их функционирования. В ретроспективном аспекте изучается их 

историческое становление, приводятся идеи по совершенствованию.
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The article examines the issue of the activities of trade unions in the police at the present stage. The opportunities provided to 

employees by trade unions are considered, their impact on improving the effectiveness of the activities of units, minimizing violations 

of discipline and legality is assessed. At the same time, the current obstacles in their activities, the problems of their functioning are 

given. In retrospect, their historical formation is studied, ideas for improvement are given.
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